
 

Vergadering Wijkraad Padbroek 
 
Woensdag 11 mei 2023 
Tijd:  19:30 uur 
Plaats: Doehuis 
 
Aanwezig:          Jan Mulder (secretaris) [wd 1] 
                           Shirley van Hoof (voorzitter) [wd 3] 
    Tiny Ooms [wd 3] 
                           Nannie Verbruggen [wd 2] 
 Ton Kwant  
                           Jacques Klaver  
      Melany Kreileman (penningmeester) [wd 3] 
                            Sjef Rensman (notulist) [wd 6] 
                            
 
Afgemeld:  Piet Kok [wd 2] 
        Adrie Muyris [wd 4] 
 Truike Moonen 
                           Jasper Zandvliet [wd 2] 
                           Han van Oort 
 Gitta Lekatompessy [wd 1] 
          

 

 
1. Opening 
 
Shirley opent om 19.30 uur de vergadering. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 

WBTR (Wijziging statuten) 
Alles is door de notaris opgesteld. Voor de wijziging van de statuten van het Doehuis hebben we een 
brief nodig waarin staat dat 2 personen bij de overdracht zijn aangewezen als leden bestuur Doehuis. 
Als alles in orde is kunnen we op 21 juni tijdens de vergadering stemmen over de statuten 
wijzigingen. Iedereen moet dan wel aanwezig zijn. Er zijn opmerkingen over de voorgestelde 
wijzigingen van de statuten van de Wijkraad, Doehuis en Zonnebus. 

 

Subsidiestromen 
Jan laat in een powerpoint presentatie zien hoe in de loop van de tijd de verschillende subsidies van 
de Gemeente voor ons en de wijk zijn gewijzigd. 

 
Afval pilot 
Iedereen heeft gezien hoe het gegaan is met de afval pilot van de Gemeente. Op 4 mei kwamen twee 
mensen van de Gemeente aankondigen dat men op 8 mei startte met de pilot. De bewoners zouden 
op 5 of uiterlijk 6 mei een brief in de bus krijgen met informatie. Op 7 mei vielen de eerste brieven in 
de bus. De PMD zakken met rode stickers waar onjuist afval in zat blijven twee dagen staan voordat 
men ze gaat opruimen. Dat vergroot alleen maar het rattenprobleem dat we in Padbroek hebben. Ad 
de Kort van de Gemeente was niet op de hoogte van de pilot en was onaangenaam verrast toen we 



 

hem op de hoogte brachten. Na afloop willen we een duidelijk gesprek met de Gemeente. 

 

Subsidie aanvraag Cuijk Ontmoet 
Cuijk Ontmoet heeft om een subsidie gevraagd. De Wijkraad stemt in met een bedrag van € 200. 

 

Financieel jaarverslag Wijkraad 
Het verslag is klaar, maar Koos Verbruggen is bezig met de laatste controles en moet zijn 
handtekening nog zetten. 
 

3. Verslag 23 februari 2023 
 
Geen opmerkingen. 
 

4. De Zonnebus 
 
Charles heeft een lichte hersenbloeding gehad en heeft sinds die tijd veel moeite om alles te regelen. 
Op 22 mei hebben we een gesprek als beheer samen met een aantal mensen uit Haps. We proberen 
tot goede afspraken te komen. Tevens evalueren we dan hoe het gaat met Haps. We hebben een 
schenking gekregen van € 150. Voor bijna alle chauffeurs, inclusief die uit Haps, is een VOG 
aangevraagd.  
 

5. Het Doehuis 
 
In juni 2022 heeft het beheer van het Doehuis bezwaar gemaakt tegen de OZB omdat 
een aantal MFA’s dat wel moeten betalen en anderen niet. Shirley doet verslag van de 

gang van zaken met als resultaat dat uiteindelijk de OZB niet betaald hoeft te worden. 
Jacques merkt op dat het veel wegheeft van een soap. 

 

6. Terugmelding coördinatoren 
 
AED 
We hebben gehoord dat er extra subsidies komen voor AED’s. Men wil een uniform systeem voor alle 
wijken en dorpen. 
 
Buurt Bestuurt en Buurt Preventiegroep 
Er zijn geen opmerkingen. 
 
Speeltuinen 
Alle speeltuinen zijn weer gecontroleerd. Los hout dat aanwezig was, is verwijderd. Schade kan altijd 
gemeld worden bij de Gemeente. Er zijn nog steeds controleurs te weinig. Binnenkort komt er een 
vergadering voor de controleurs. 
 
Wijkkrant 

Op dit moment wordt druk gewerkt aan de nieuwe uitgave. 
 
Buurt Groengroep 
De Buurt Groengroep is druk aan de slag gegaan nu het weer beter is geworden.  
 
 
 



 

Cuijk Ontmoet 
Er is een voordracht geweest van een huisarts over ouder worden en wat dat doet met de lichamelijke 
gesteldheid. Deze zomer worden een aantal activiteiten georganiseerd. Tijdens Bevrijdingsdag werd 
er in Cuijk een maaltijdsoep georganiseerd. Cuijk Ontmoet krijgt informatie om volgend jaar zelf te 
kunnen organiseren. 
 
Website/ Facebook 
Geen bijzonderheden 
 

7. Rondvraag en sluiting  
 
Er zijn geen vragen. 
 
Om 21:30 uur sluit Shirley de vergadering. 


